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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Zarządu PZŁF z dnia 10.12.2024 r. 

Posiedzenie Zarządu zostało zwołane w dniu 05.12.2024 r.  
Posiedzenie Zarządu odbyło się w Sali B Hali Torwar w Warszawie i rozpoczęło się 
o godzinie 12:00. 
W posiedzeniu uczestniczyli następujący członkowie Zarządu: 

1. Zenon Dagiel 
2. Jacek Tascher 
3. Halina Gordon-Półtorak 
4. Magdalena Tascher 
5. Jolanta Baryła 
6. Agnieszka Filipowicz – zdalnie 

W posiedzeniu nie uczestniczyła Agnieszka Dąbrowska-Farbiś, która usprawiedliwiła 
swoją nieobecność. 
W posiedzeniu uczestniczył Sekretarz Generalny PZŁF Jakub Wójcik. 
Przebieg posiedzenia protokołowała Elżbieta Gabryszak-Woźniak. 
Wszyscy obecni oświadczyli, że zostali prawidłowo powiadomieni o zwołaniu 
niniejszego posiedzenia.  
Zaplanowano następujący porządek obrad: 

1. Ustanowienie nagród finansowych dla medalistów Mistrzostw Polski i ich trenerów. 
2. Podsumowanie JGP w Gdańsku. 
3. Podsumowanie PGE Warsaw Cup 2024 
4. Podsumowanie pierwszej części sezonu 2024/2025 przed Mistrzostwami Polski. 
5. Sprawy różne 

Posiedzenie Zarządu otworzył Prezes PZŁF Jacek Tascher. 

1. Ustanowienie nagród finansowych dla medalistów Mistrzostw Polski i ich 
trenerów. 

Członkowie Zarządu zapoznali się z propozycja nagród finansowych dla medalistów 
Mistrzostw Polski Seniorów. Podobnie jak w ubiegłym sezonie propozycja uwzględniała 
medalistów w łyżwiarstwie figurowym i trenerów wszystkich medalistów. Nagrody 
zostały podniesione rok do roku o ok. 1/3 ich wartości. W trakcie dyskusji członkowi 
zarządu zaakceptowali zaproponowaną wysokość nagród, przy czym ustalono, że 
nagrody powinny obejmować nie tylko łyżwiarstwo figurowe ale i synchroniczne. 
Drużyny w łyżwiarstwie synchronicznym powinny otrzymywać nagrody w stawce 
przewidzianej dla konkurencji parowych. W zestawieniu nagród wprowadzono 
odpowiednią korektę po czym Zarząd podjął uchwałę w sprawie wysokości nagród za 
Mistrzostwa Polski. 

2. Podsumowanie JGP w Gdańsku. 
Sekretarz generalny przedstawił członkom zarządu sprawozdanie podsumowujące 
organizację JGP w Gdańsku. Było to jedno z największych zawodów JGP w historii 
z uwagi na bardzo dużą liczbę uczestników. Zawody ponownie były bardzo udane, 
zostały dobrze ocenione i PZŁF ponownie będzie miał prawo organizacji imprezy w 
kolejnym sezonie. Rozliczenie JGP jest bliskie zamknięcia. Przychody z imprezy były 
prawie identyczne z przychodami z roku poprzedniego i wyniosły ok. 1.315.000 zł co 
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wobec znacznego spadku kursu dolara i euro należy traktować jako duży sukces. Koszty 
organizacji zawodów wzrosły głównie w segmencie za halę i hotele (wzrost o ok. 60 tys. 
zł.) oraz w usługach zewnętrznych (wzrost o ok. 40 tys. zł.). Podyktowane to było inflacją 
oraz wzrostem kosztów pracy zwłaszcza w usługach takich jak sprzątanie, ochrona, 
transport. Koszty osobowe udało się utrzymać na poziomie nieznacznie wyższym niż 
rok wcześniej. Ostatecznie bilans JGP wyniósł ok. 160 tys. zł na plusie. 
Członkowie Zarządu omówili podsumowanie zawodów JGP w Gdańsku. 

3. Podsumowanie PGE Warsaw Cup 2024. 
Następnie Sekretarz Generalny przedstawił podsumowanie zawodów PGE Warsaw Cup 
2024. Challenger zakończył się niedawno, ale podsumowanie zawodów jest również 
bliskie zakończenia. Była to bardzo udana impreza, na której przetestowaliśmy nowe 
elementy takie jak animacje dla publiczności i DJ w przerwach. Była to również pierwsza 
edycja, która mogła być biletowana z uwagi na inną umowę z jednym z partnerów 
imprezy. Zawody cieszyły się bardzo dużym zainteresowaniem a bilety w piątek, sobotę 
i niedzielę zostały wyprzedane. Mieliśmy również bardzo dobrą oglądalność transmisji 
na żywo na You Tube – jest to jeden z dwóch challengerów, z których stream jest 
otwarty dla wszystkich. Była to rekordowa edycja jeśli chodzi o przychody – łącznie 
wyniosły one ponad 470 tys. zł. Koszty zawodów wyniosły blisko 360 tys. zł co oznacza 
również rekordowy wynik finansowy imprezy na poziomie ponad 100 tys. zł. 
Zawody zostały bardzo dobrze przyjęte przez uczestników i z pewnością będziemy 
starać się o uzyskanie prawa organizacji challengera w kolejnym sezonie. 
Członkowie Zarządu omówili podsumowanie zawodów PGE Warsaw Cup 2024. 

4. Podsumowanie pierwszej części sezonu 2024/2025 przed Mistrzostwami 
Polski. 

Elżbieta Gabryszak-Woźniak przedstawiła członkom Zarządu informację o startach 
zawodników Kadry Narodowej w pierwszej części sezonu wraz ze wskazaniem które 
starty były dofinansowane przez PZŁF. Omówiono poszczególnych zawodników oraz 
pary. Oceny poszczególnych reprezentantów Polski były różne. Poddano indywidualnej 
analizie dyspozycję zawodników zwłaszcza w perspektywie zbliżających się zawodów 
mistrzowskich ISU oraz przyszłorocznych Zimowych Igrzysk Olimpijskich. 

5. Sprawy różne. 
Nie zgłoszono dodatkowych spraw do omówienia na posiedzeniu Zarządu. 
Na tym Prezes PZŁF zamknął posiedzenie Zarządu Związku. 
Uchwały podjęte na posiedzeniu Zarządu w dniu 10.12.2024 r. 

Uchwała nr 1 / IV / 2024 

w sprawie ustanowienia nagród finansowych za Mistrzostwa Polski Seniorów w sezonie 
2024/2025. 

Zarząd Polskiego Związku Łyżwiarstwa Figurowego przyjmuje nagrody finansowe dla 
medalistów Mistrzostw Polski Seniorów w sezonie 2024/2025 i ich trenerów 

Głosów za: 6 Głosów przeciw: 0 Głosów wstrzymujących się: 1 Uchwała przyjęta 
 
 
 

Jacek Tascher 
Prezes PZŁF 


